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    R O M Â N I A 

JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 

    CONSILIUL JUDEŢEAN 

 

 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi 27.01.2016, ora 12,00, în cadrul şedinţei extraordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul vicepreşedinte  Iova Ilie: 

 

 Doamnelor şi domnilor,   

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 28 de consilieri judeţeni.   

Lipsesc motivat: domnul președinte Sorin Frunzăverde, doamna consilier 

Bittermann Olga Persida și domnul Madina Constantin Sorin. 

Se supune la vot motivarea domnului președinte Sorin Frunzăverde, doamnei 

consilier Bittermann Olga Persida și a domnului consilier Madina Constantin Sorin. Se 

aprobă în unanimitate. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.33/21.01.2016, comunicată domnilor 

consilieri în scris prin adresa nr.IV/1100/22.01.2016, potrivit art.94 alin.1 din Legea 

nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi 

completările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/1096/22.01.2016 şi s-a adus la 

cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data  de 

22.01.2016. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

Participă ca invitaţi: domnul Slobodan Giureci Ghera – deputat Uniunea Croaților 

din România, reprezentanţi ai instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean Caraş-

Severin, precum şi reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-

Severin.  

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai: TVR Timișoara, Banat  TV”, 

TV Vest Reșița, „Radio România Reşiţa”, Radio România Actualități, Cotidianul 

”Jurnal de Caraș-Severin”,AGERPRES, Publicația on-line Argument-cs.ro, Publicația 

on-line EXPRESSDEBANAT.RO, Publicația on-line INFOCS.RO. 

Ordinea de zi a fost anunţată publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre  privind  utilizarea excedentului bugetului Spitalului Judeţean 

de Urgenţă Reşiţa, instituţie  din subordinea Consiliului Judeţean Caraş-Severin finanţată 

integral din venituri proprii-sursa F, rezultat la încheierea exerciţiului bugetar 2015, 

pentru finanţarea cheltuielilor, pe anul 2016. 

2.Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentelor bugetelor activităţilor 

finanţate din venituri proprii ale instituţiilor publice de sub autoritatea Consiliului 
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Judeţean Caraş-Severin finanţate din sursa E, rezultate la încheierea exerciţiului bugetar 

2015, pentru finanțarea cheltuielilor în  anul 2016. 

3.Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetului local al Judeţului 

Caraş-Severin, rezultat la încheierea exerciţiului bugetar 2015, pentru finanţarea 

cheltuielilor secţiunii de dezvoltare, pe anul 2016. 

4.Proiect de hotărâre privind utilizarea  sumei de 4.766 mii lei din excedentul  

bugetar, pentru acoperirea temporară a golurilor de casă-Secțiunea de funcționare , pe 

anul 2016. 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. 

Fabrica de Produse Lactate S.A. Oraviţa-în reorganizare, pe anul 2016. 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. 

AQUACARAŞ S.A., pe anul 2016. 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C.  

EOLIANA CARAȘ S.R.L. pe anul 2016. 

8.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere pentru 

beneficiarii Complexului de Servicii Sociale Comunitare pentru Persoane Adulte Reşiţa, 

pentru  anul 2016.  

9.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere pentru 

persoanele vârstnice îngrijite în Căminul pentru Persoane Vârstnice Sacu, pe anul 2016. 

10.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere pentru 

persoanele vârstnice îngrijite în Căminul  pentru Persoane Vârstnice Sfinţii Constantin şi 

Elena, pentru  anul 2016. 

11.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar în centrele 

rezidenţiale publice pentru persoanele cu handicap, pe anul 2016. 

12.Proiect de hotărâre  privind aprobarea bugetului propriu  de venituri și 

cheltuieli al Judeţului  Caraş-Severin, pe anul 2016 şi estimări  pe anii 2017-2019.  

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean 

Caraș-Severin bugetelor de venituri şi cheltuieli  ale instituţiilor şi serviciilor publice de 

sub autoritatea Consiliului Judeţean  Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe sursa 

A, pe anul 2016 şi estimări  pe anii  2017-2019.  

14.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetelor de venituri si cheltuieli ale 

instituţiilor si serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  sau finanţate de 

către acesta pe sursa E, pe anul 2016 şi estimări  pe anii  2017-2019. 

15.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli al 

Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa, instituţie de sub autoritatea Consiliului Judeţean 

sau finanţată de către acesta pe sursa F, pe anul 2016 şi estimări  pe anii  2017-2019. 

16.Proiect de hotărâre  privind aprobarea bugetelor de venituri si cheltuieli ale 

instituţiilor si serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  sau finanţate de 

către acesta pe sursa G, pe anul 2016 şi estimări  pe anii  2017-2019. 

17.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului Judeţului Caraş-Severin din 

credite interne, pe anul 2016. 
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18.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului  general consolidat  al Judeţului 

Caraş-Severin, pe anul 2016. 

19.Proiect de hotărâre privind defalcarea sumei  de 1.000.000 lei prevăzută în 

bugetul propriu al  Judeţului  Caraş-Severin la cap.67 ”Cultura, recreere şi religie”, pe 

domenii de intervenţie(finanţare), pe anul 2016. 

20.Proiect de hotărâre privind aprobare „Program  lucrări de drumuri judeţene din 

intravilanul unor localităţi rurale din judeţul Caraş-Severin”, pentru anul 2016. 

21.Proiect de hotărâre privind aprobare „Program lucrări de drumuri judeţene 

finanţate din sume defalcate din TVA”,  pentru anul 2016. 

  22.Proiect de hotărâre privind aprobarea graficului de lucrări de reabilitare, 

modernizare şi/sau asfaltare drumuri şi poduri aflate în administrarea Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin prin Programul Naţional de Dezvoltare Locală, în anul 2016. 

23.Proiect de hotărâre privind  aprobarea structurii organizatorice, a statului  de 

funcții, precum și a Regulamentului de organizare și funcționare ale Căminului pentru 

Persoane Vârstnice ”Sfinții Constantin și Elena” Caransebeș. 

24.Proiect de hotărâre  privind aprobarea structurii organizatorice, a statului  de 

funcții, precum și a Regulamentului de organizare și funcționare ale Căminului pentru 

Persoane Vârstnice Sacu. 

25.Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice, a statului  de 

funcții, precum și a Regulamentului de organizare și funcționare ale Centrului 

Rezidențial de Asistență și Reintegrare Socială pentru Persoanele fără Adăpost 

Caransebeș. 

26.Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice, a statului  de 

funcții, precum și a Regulamentului de organizare și funcționare ale Căminul pentru 

Persoane Vârstnice Reșița. 

27.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.244/21.12.2015 privind aprobarea organigramei și a statelor de funcții ale 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin.  

28.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și 

funcționare al aparatului propriu al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 

Copilului Caraș-Severin precum și a Regulamentelor de organizare și funcționare ale 

structurilor rezidențiale fără personalitate juridica din cadrul direcției. 

29.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.121/30.07.2013 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ale  

Camerei Agricole a județului Caraș-Severin, cu modificările și completările ulterioare. 

30.Raport semestrial privind monitorizarea de către Comisia pentru Protecţia 

Copilului Caraş-Severin a fenomenului părăsirii copiilor la nivel judeţean de către 

Comisia pentru Protecţia Copilului Caraş-Severin(Semestrul II/2015). 

31.Informare privind constatarea contravenţiilor şi aplicarea sancţiunilor prevăzute 

de O.G.nr.43/1997, activităţi desfăşurate de persoane împuternicite în acest sens din 

cadrul Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-

Severin. 



 4 

32.Raport privind finanțările nerambursabile aprobate în baza Legii nr.350/2005 

acordate de la bugetul Consiliului  Județean Caraș-Severin, pentru activitățile entităților  

sportive nonprofit, în anul 2015. 

33.Informare privind nivelul de asigurare a securităţii şi siguranţei civice a 

comunităţii,  pe 9 luni -2015. 

34.Întrebări. Interpelări. 

 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă propun să începem, că avem o ordine de zi 

destul de stufoasă. Problemele, zic eu, nu sunt deosebite, însă munca va fi într-adevăr 

una deosebită, pentru că va trebui să supunem la vot toate cele 29 de hotărâri. Aș vrea să 

vă rog, înainte de a începe ședința, să fiți de acord, având în vedere că ne aflăm într-o 

perioadă în care practic, chiar dacă oficial nu suntem, dar de fapt suntem în campanie 

electorală, ca anumite alocuțiuni pe care dumneavoastră vreți să le aveți, să le păstrăm 

pentru ”Diverse”. În al doilea rând, vreau să vă rog, dacă doriți să stabilim un timp 

pentru fiecare dintre dvs., în care să vă prezentați alocuțiunea și eventual, dacă intrați 

într-o contradicție cu unul dintre colegi, ca drept la replică, să fie unul singur. Ați văzut, 

mai avem alte ori situații în care practic dialogăm între noi. Vă spun toate aceste lucruri, 

pentru că vedeți, la început de an, sunt foarte multe hotărâri pe care trebuie să le 

adoptăm, sunt foarte multe probleme pe care le avem și să concentrăm oarecum timpul. 

Am convingerea că prietenii și colegii din presă vă așteaptă cu microfoanele oricând 

doriți, afară, în foaierul Consiliului Județean. Dacă sunteți de acord sau dacă aveți alte 

propuneri? Vă rog, domnul Spânu. 

Domnul consilier Spânu Ion: Domnule vicepreședinte, într-adevăr, ar fi o măsură 

benefică, dar cred că suntem destul de maturi să putem să ne autocenzurăm în vorbirea 

pe care o facem. Altfel, ar trebui să facem un algoritm în funcție de câți consilieri avem, 

pe cine reprezentăm. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Nu. Eu nu mă refeream la algoritm. 

Domnul consilier Spânu Ion: Dar în principiu, ceea ce ați spus dumneavoastră, eu 

consider că este o treabă normală și răspundem odată, ne limităm la ceea ce avem de 

spus. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Bun. Mizez pe maturitatea noastră de a… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Noi suntem pățiți. Mai bine votăm! Suntem 

pățiți. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Bine. Deci în principiu, sunteți de acord cu 

propunerile care le-am făcut.  

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Îmi permiteți și mie, o scurtă intervenție? 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog.  

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Eu propun să ne desfășurăm ședința, 

conform Regulamentului de organizare și funcționare al Consiliului Județean, pe care l-

am aprobat. Mulțumesc. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: De acord cu dumneavoastră! Bun. La ședința de 

astăzi avem două procese-verbale, de aprobat. Vă rog, domnul secretar. 
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Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule 

vicepreședinte, am reușit să le terminăm. Avem procesul-verbal încheiat cu ocazia 

ședinței extraordinare în data de 29.12.2015 și vă propun să le votăm… 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: În bloc. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Nu în bloc, unitar. Dacă l-ați 

parcurs, dacă aveți amendamente? Dacă nu, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. Mulțumesc.  

Și avem procesul-verbal încheiat cu ocazia ședinței ordinare din data de 

08.01.2016. Dacă l-ați parcurs, dacă aveți amendamente, propuneri? Dacă nu, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. Mulțumesc. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Și tot înainte de a intra în ordinea de zi, aș dori 

doar să vă informez, după cum știți, împreună am dat o hotărâre prin care pe proiectul 

pentru situații de urgență, aveam cele 3 variante, dintre care cea mai proastă era să plătim 

integral ultima mașină pe care trebuia să o primim. Vă informez că suntem în faza în 

care, așa cum declaram că sunt optimist, această mașină a fost recepționată. Practic, 

Consiliul Județean nu va suporta cheltuielile vizavi de această mașină. Ne-am înțeles, 

mașinile au venit, au fost recepționate la Timișoara, urmând ca firma din Polonia să 

regleze softul după dorințele ISU și să o avem în dotare.  

Vă supun votului, ordinea de zi a ședinței de azi. Cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Se aprobă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 

 1.Proiect de hotărâre  privind  utilizarea excedentului bugetului Spitalului Judeţean 

de Urgenţă Reşiţa, instituţie din subordinea Consiliului Judeţean Caraş-Severin finanţată 

integral din venituri proprii-sursa F, rezultat la încheierea exerciţiului bugetar 2015, 

pentru finanţarea cheltuielilor, pe anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Știți foarte bine că de fiecare dată, la sfârșitul 

anului bugetar, excedentul se reportează în anul următor, cu aceeași destinație.  În cazul 

dat este vorba de Spitalul Județean și sumele sunt 1.579,88 mii lei, la cheltuieli de 

funcționare și 20,64 mii lei la dezvoltare, dintr-un total de 1.600,52 mii lei. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 

2.Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentelor bugetelor activităţilor 

finanţate din venituri proprii ale instituţiilor publice de sub autoritatea Consiliului 
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Judeţean Caraş-Severin  finanţate  din sursa E, rezultate la încheierea exerciţiului bugetar 

2015, pentru finanțarea  cheltuielilor în  anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Același lucru ca la hotărârea anterioară. Este 

vorba de Centrul Școlar de Educație Incluzivă ”Aurora” Reșița, Căminul pentru Persoane 

Vârstnice Sacu, Căminul pentru Persoane Vârstnice ”Sfinții Constantin și Elena” 

Caransebeș și Complexul de Servicii Sociale Comunitare pentru Persoane Adulte Reșița.  

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 

3.Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetului local al Judeţului 

Caraş-Severin, rezultat la încheierea exerciţiului bugetar 2015, pentru finanţarea 

cheltuielilor secţiunii de dezvoltare, pe anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Aici e la fel ca în hotărârile dinainte, pe care le-

am votat, însă avem și o sumă, vă explicam data trecută, vis-a-vis de PUG-ul de la Zăvoi. 

Zăvoiul a returnat banii, ne-au intrat nouă și acum noi trebuie să facem demersurile de a-

i transmite.  

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 

4.Proiect de hotărâre privind utilizarea sumei de 4.766 mii lei din excedentul  

bugetar, pentru acoperirea temporară a golurilor de casă-Secțiunea de funcționare, pe 

anul 2016. 
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Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Știți foarte bine că anul trecut am avut cele două 

rectificări de buget, cu sume defalcate din TVA și sume pentru drumuri, noi fiind 

obligați să avem consultările cu primarii, pe alocarea fondurilor pentru drumurile 

comunale. Din negocierea pe care am avut-o cu primarii, într-un final, Consiliului 

Județean i-a rămas suma de 4.766 mii lei pentru sectorul de drumuri. O să vedeți în 

hotărârile următoare, pe ce sectoare de drumuri alocăm acești bani, mai ales că această 

alegere a sectoarelor a fost luată în aceleași ședințe de consultare cu primarii din județ.  

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

*  

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. 

Fabrica de Produse Lactate S.A. Oraviţa-în reorganizare, pe anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Știți cu toții că fabrica de lapte este într-un 

proces de reorganizare. Practic ceea ce votăm noi acum este o proiecție de buget, prin 

planul de reorganizare și dacă o să vedeți acolo, obiectivele sunt destul de mărețe. Adică 

planul de reorganizare spune că dacă veniturile totale, în 2015, erau de 2.738 mii lei, în 

anul 2016, ar trebui să fie 6.232 de mii lei. Reorganizarea cere și niște sacrificii și niște 

măriri de venituri.  

(În conformitate cu prevederile Legii nr.393/2004, domnul consilier Miclea Aurel  

se abține de la votul hotărârilor 5 și 6 de pe ordinea de zi, având un interes personal.) 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?(Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Miclea Aurel.) Vă rog. 

Domnul consilier  Țundrea Ioan: Am analizat cât de cât proiectul de buget. Dar 

într-o ședință anterioară am solicitat și s-a votat în plenul Consiliului Județean, o 

informare vis-a-vis de situația financiară a fabricii de prepararea laptelui. N-ar fi fost rău 

să fi avut și această informare anexată la buget și poate că aveam o concluzie mai clară. 

Asta este observația. În rest, cu bugetul sunt de acord, că hârtia suportă multe, dar era 

bine dacă eram informați, așa cum am stabilit în ședința anterioară. Mulțumesc.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. Eu rețin că a avut o interveniție, domnul 

consilier Madina, prin care solicita punctual niște date și noi le-am pus la dispoziție în 

ședința din…Da, dar nu e nici o problemă, în ședința ordinară de luna viitoare veți avea 

din nou această situație, domnul Țundrea. Și sunt de acord cu dumneavoastră, în ceea ce 

spuneți, că hârtiile suportă multe, practica uneori ne omoară! 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?(Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Miclea Aurel.)  



 8 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?(Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Miclea Aurel.)  

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?(Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Miclea Aurel.)  

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?(Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Miclea Aurel.) 

 Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Miclea Aurel.) 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Miclea Aurel.) Se adoptă hotărârea. 

Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume: 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. 

AQUACARAŞ S.A., pe anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: La fel, este proiecția de buget pe anul 2016, a 

Societății AQUACARAȘ. Știți foarte bine că noi am dat acolo o hotărâre de consiliu, 

prin care am mandatat pe domnul Ciobanu, să pună în aplicare împreună cu Consiliul de 

Administrație, aceste măsuri. Știu că ele sunt în plină desfășurare. M-am uitat la 

cheltuielile salariale, că asta era discuția, am văzut că ele au scăzut. De natură salarială 

au crescut, dar după cum vedeți aici, apar propuse niște cheltuieli cu plăți compensatorii 

aferente disponibilizărilor de personal. Știți foarte bine, că fiind o disponibilizare 

colectivă, vor trebui negociate niște cheltuieli.  

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?(Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Miclea Aurel.) 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?(Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Miclea Aurel.)  

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?(Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Miclea Aurel.)  

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?(Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Miclea Aurel.)  

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?(Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Miclea Aurel.) 

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?(Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Miclea Aurel.) 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Miclea Aurel.) Se adoptă hotărârea. 

Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume: 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C.  

EOLIANA CARAȘ S.R.L. pe anul 2016. 
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Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Aici suntem în fază încă incipientă. Practic abia 

în 2016, Eoliana va funcționa. Am văzut proiectul. Nu își propun atât de multe lucruri și 

mi se pare normal pentru că de fapt, la urma urmei e o testare a pieței și trebuie să vedem 

în ce măsură vom putea obține venituri din activitatea pe care o are Eoliana.  

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume: 

8.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere pentru 

beneficiarii Complexului de Servicii Sociale Comunitare pentru Persoane Adulte Reşiţa, 

pentru anul 2016.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Știți că în fiecare an am stabilit costurile per 

persoană, pe cele trei categorii, la toate centrele pe care le avem noi în subordine. Față de 

anul trecut este o majorare mică și asta ține de cheltuielile de hrană, mai mult, datorită 

faptului că legislația a fost schimbată puțin. Articolul 1 cine este ”pentru”? 

Domnul consilier Spânu Ion: Eu aș vrea, domnul președinte, să pun o întrebare. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog, domnul Spânu.  

Domnul consilier Spânu Ion: În legătură cu stabilirea acestui pachet de cheltuieli, 

am văzut că nu sunt diferențe mari între cele 3 locații, sunt diferențe relativ mici și vreau 

să întreb, să ne explice cineva, dacă nu există un mod unitar de calculare a acestor 

costuri? Astfel încât, indiferent că e la Caransebeș, la Reșița sau unde e, costurile să fie 

egale.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie. Eu vă spun din ce cred eu. Nu pot să fie egale, 

pentru că țin foarte mult, de exemplu, de tipul încălzirii pe care îl care centrul respectiv. 

Unul are pe lemne, altul are pe gaz și altul are electric. Sunt lucruri sensibile și dacă 

stabilim un preț, s-ar putea să… 

Domnul consilier Spânu Ion: Piața nu e aceeași. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. Plus numărul de beneficiari, pentru că se 

împart costurile la numărul de beneficiari.  
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Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume: 

9.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere pentru 

persoanele vârstnice îngrijite în Căminul pentru Persoane Vârstnice Sacu, pe anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Același lucru la Căminul pentru Persoane 

Vârstnice Sacu. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume: 

10.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere pentru 

persoanele vârstnice îngrijite în Căminul  pentru Persoane Vârstnice Sfinţii Constantin şi 

Elena, pentru  anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Hotărârea nr.10, pentru Căminul  pentru 

Persoane Vârstnice Sfinţii Constantin şi Elena. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume: 

11.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar în centrele 

rezidenţiale publice pentru persoanele cu handicap, pe anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este 

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume: 

12.Proiect de hotărâre  privind aprobarea bugetului propriu  de venituri și 

cheltuieli al Judeţului  Caraş-Severin, pe anul 2016 şi estimări pe anii 2017-2019.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Totalul bugetului pe 2016 este 191.552,23 mii 

lei. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume: 

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean 

Caraș-Severin bugetelor de venituri şi cheltuieli  ale instituţiilor şi serviciilor publice de 

sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe sursa 

A, pe anul 2016 şi estimări  pe anii  2017-2019.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Pe cale de consecință de la hotărârea anterioară. 

Începem acum după cum știți, după literele din alfabet, să aprobăm pe instituții, bugetul 

pe 2016.  
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.9 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.10 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.11 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.12 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.13 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.14 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.15 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.16 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.17 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 
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* 

Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume: 

14.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetelor de venituri și cheltuieli ale 

instituţiilor și serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  sau finanţate de 

către acesta pe sursa E, pe anul 2016 şi estimări  pe anii  2017-2019. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este 

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume: 

15.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli al 

Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa, instituţie de sub autoritatea Consiliului Judeţean 

sau finanţată de către acesta pe sursa F, pe anul 2016 şi estimări  pe anii  2017-2019. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este 

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 16 al ordinii de zi şi anume: 

16.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetelor de venituri si cheltuieli ale 

instituţiilor si serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de 

către acesta pe sursa G, pe anul 2016 şi estimări  pe anii  2017-2019. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este 

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.9 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc mult. 

* 

Se trece la discutarea punctului 17 al ordinii de zi şi anume: 

17.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului Judeţului Caraş-Severin din 

credite interne, pe anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este 

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 18 al ordinii de zi şi anume: 

18.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general consolidat al Judeţului 

Caraş-Severin, pe anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este 

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 



 15 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 19 al ordinii de zi şi anume: 

19.Proiect de hotărâre privind defalcarea sumei de 1.000.000 lei prevăzută în 

bugetul propriu al Judeţului Caraş-Severin la cap.67 ”Cultură, recreere şi religie”, pe 

domenii de intervenţie(finanţare), pe anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Din cei 10 miliarde alocați pentru cele două 

obiective, vă propun să împărțim frățește, adică, 5 și 5, urmând ca, comisia pe care noi 

am ales-o să decidă care vor fi activitățile care vor fi finanțate din acești bani. 

Deocamdată, toți cei care doresc să depună solicitări pentru aceste activități, să le depună 

la Consiliu. Vor fi analizate de către comisia constituită de către noi și vor decide care 

vor fi activitățile, atât culturale, cât și sportive.  

Domnul consilier Roșeți Gheorghe: Domnul vicepreședinte, eu aș dori să fac o 

precizare. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog, domnul Roșeți. 

Domnul consilier Roșeți Gheorghe: V-aș ruga, ca până ne încheiem mandatul 

acesta, în iunie, să aveți grijă, ca să aprobăm înainte sumele, de fiecare dată, pentru toate 

activitățile culturale. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. 

Domnul consilier Roșeți Gheorghe: Vă rog mult de tot. Să nu ne trezim că s-au 

cheltuit banii și îi aprobăm după aceea! Vă mulțumesc. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. Am aceeași dorință, domnul consilier. Chiar 

doresc ca aceste lucruri să fie stabilite înainte de a aproba, adică să nu se facă activități 

înainte de a aproba sumele. Supun la vot art. 1.  

Domnul consilier Surdu Daniel George: Aș dori să mă abțin de la această 

hotărâre, urmând ca din nou, Asociația Județeană de Fotbal să depună un proiect și să nu 

existe vreun conflict în acest sens. 

 (În conformitate cu prevederile Legii nr.393/2004, domnul consilier Surdu Daniel 

George se abține de la votul hotărârii 19 de pe ordinea de zi, având un interes personal.) 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da, cu o abținere. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?(Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Surdu Daniel George.) 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?(Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Surdu Daniel George.)  

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?(Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Surdu Daniel George.)  

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?(Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Surdu Daniel George.)  

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Surdu Daniel George.) Se adoptă hotărârea. 

Mulțumesc. 
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* 

Se trece la discutarea punctului 20 al ordinii de zi şi anume: 

20.Proiect de hotărâre privind aprobare „Program  lucrări de drumuri judeţene din 

intravilanul unor localităţi rurale din judeţul Caraş-Severin”, pentru anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Exact cum vă spuneam la hotărârea anterioară, 

cei 4.766 pe care dumneavoastră i-ați votat astăzi, se adaugă la cei 7.387 din prima 

alocare din sume defalcate și pentru reparații drumuri comunale și județene. Astfel, 

Domeniul Public are la ora actuală, o sumă de 12.153 mii lei. Am rugat-o deja pe 

doamna director, să dea drumul la licitații, în așa fel încât în momentul în care începe 

primăvara, să atacăm lucrările pe sectoarele pe care le-am discutat împreună cu primarii. 

Este adevărat că solicitările dânșilor au fost peste această sumă, în limita bugetului, dacă 

se mai poate face ceva, cu mare plăcere. Însă mergem pe ceea ce ne-am propus, în sensul 

că lucrările care se fac, să fie durabile și să se vadă pentru cei care doresc să le verifice.  

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 21 al ordinii de zi şi anume: 

21.Proiect de hotărâre privind aprobare „Program lucrări de drumuri judeţene 

finanţate din sume defalcate din TVA”,  pentru anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Aici este vorba de 3.537 mii lei. După cum știți, 

cealaltă hotărâre este alocată pentru covoare asfaltice. Nu putem neglija întreținerea 

drumurilor care nu intră în acest proces și atunci suma nu este mare, este una mică. Am 

repartizat 2.037 mii lei pe activitățile de iarnă, pentru că ne-a ajutat și vremea și cred că, 

cheltuielile nu o să fie mari în această iarnă și 1.500 mii lei pentru întreținerea de vară. 

Nici aceștia nu sunt suficienți, dar putem să mai alocăm pe parcurs, bineînțeles cu 

aprobarea dumneavoastră.  

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 22 al ordinii de zi şi anume: 
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 22.Proiect de hotărâre privind aprobarea graficului de lucrări de reabilitare, 

modernizare şi/sau asfaltare drumuri şi poduri aflate în administrarea Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin prin Programul Naţional de Dezvoltare Locală, în anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Știți foarte bine că pe un program multianual, pe 

Ordonanța nr.28, am avut 3 sectoare de drum, pe care Consiliul Județean a obținut 

finanțare. Vă anunț, că pe două dintre ele, după cum puteți observa din expunerea de 

motive, practic lucrările au fost executate, urmând să se facă recepția. Un singur sector 

de drum, Reșița-Văliug, acolo mai avem încă 153 de miliarde, pe care putem să-i 

consumăm în 2016. Cred că este un lucru foarte bun, că la ora actuală, Direcția de 

Patrimoniu are  activitate, în ceea ce privește drumurile din județ, destul de intensă, 

mergem în continuare. Am discutat cu domnul Naidan, vă spun sincer, mă bucură, după 

părerea mea, este cea mai bună știre pe care o putem avea, nominalizarea domnului Sorin 

Maxim, secretar de stat la Ministerul Dezvoltării. Știți foarte bine că noi, cu Ministerul 

Dezvoltării, avem niște proiecte în derulare. Am vorbit cu dânsul, a zis că are absolut 

toată deschiderea și cunoscându-i modul în care încearcă să rezolve, nu să spună cum nu 

se pot rezolva anumite situații, sper că o să ne sprijine și în proiectele pe care le avem 

noi, derulate cu Ministerul Dezvoltării. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este 

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 23 al ordinii de zi şi anume: 

23.Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice, a statului  de 

funcții, precum și a Regulamentului de organizare și funcționare ale Căminului pentru 

Persoane Vârstnice ”Sfinții Constantin și Elena” Caransebeș. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Este deja un obicei, să apară hotărâri care 

schimbă anumite moduri de a ne organiza. A apărut Hotărârea nr.867 din 2015, care 

dispune revizuirea tuturor regulamentelor pe care noi le avem aprobate. Pe acest 

considerent, la toate centrele pe care le avem noi în subordine, am propus modificarea 

regulamentelor.  
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 
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Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.9 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.10 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.11 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.12 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în 

unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 24 al ordinii de zi şi anume: 

24.Proiect de hotărâre  privind aprobarea structurii organizatorice, a statului de 

funcții, precum și a Regulamentului de organizare și funcționare ale Căminului pentru 

Persoane Vârstnice Sacu. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? 

Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.9 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.10 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în 

unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 25 al ordinii de zi şi anume: 

25.Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice, a statului de 

funcții, precum și a Regulamentului de organizare și funcționare ale Centrului 

Rezidențial de Asistență și Reintegrare Socială pentru Persoanele fără Adăpost 

Caransebeș. 
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Domnul președinte Iova Ilie: Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? 

Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.9 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.10 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în 

unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 26 al ordinii de zi şi anume: 

26.Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice, a statului  de 

funcții, precum și a Regulamentului de organizare și funcționare ale Căminul pentru 

Persoane Vârstnice Reșița. 

Domnul președinte Iova Ilie: Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? 

Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.9 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.10 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.11 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în 

unanimitate. Mulțumesc. 



 20 

* 

Se trece la discutarea punctului 27 al ordinii de zi şi anume: 

27.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.244/21.12.2015 privind aprobarea organigramei și a statelor de funcții ale 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin.  

Domnul președinte Iova Ilie: Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? 

Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.9 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.10 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în 

unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 28 al ordinii de zi şi anume: 

28.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și 

funcționare al aparatului propriu al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 

Copilului Caraș-Severin precum și a Regulamentelor de organizare și funcționare ale 

structurilor rezidențiale fără personalitate juridică din cadrul direcției. 

Domnul președinte Iova Ilie: Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? 

Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în 

unanimitate. Mulțumesc. 
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* 

Se trece la discutarea punctului 29 al ordinii de zi şi anume: 

29.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.121/30.07.2013 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ale  

Camerei Agricole a județului Caraș-Severin, cu modificările și completările ulterioare. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Este vorba de o upgradare în cadrul Camerei 

Agricole.  
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în 

unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctelor 30, 31, 32, 33 și 34  ale ordinii de zi şi anume: 

30.Raport semestrial privind monitorizarea de către Comisia pentru Protecţia 

Copilului Caraş-Severin a fenomenului părăsirii copiilor la nivel judeţean de către 

Comisia pentru Protecţia Copilului Caraş-Severin(Semestrul II/2015). 

31.Informare privind constatarea contravenţiilor şi aplicarea sancţiunilor prevăzute 

de O.G.nr.43/1997, activităţi desfăşurate de persoane împuternicite în acest sens din 

cadrul Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-

Severin. 

32.Raport privind finanțările nerambursabile aprobate în baza Legii 350/2005 

acordate de la bugetul Consiliului  Județean Caraș-Severin, pentru activitățile entităților  

sportive nonprofit, în anul 2015. 

33.Informare privind nivelul de asigurare a securităţii şi siguranţei civice a 

comunităţii,  pe 9 luni -2015. 

34.Întrebări.Interpelări. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Doresc în primul rând, să vă mulțumesc pentru 

modul în care ați abordat aceste proiecte de hotărâri. Am fost foarte operativi. Am citit 

informarea ATOP-ului și la ”Concluzii” sunt liniștit, că spun în felul următor: ”Având în 

vedere scăderea înregistrată a infracțiunii sesizate cu 6,46% față de 2014 și faptul că 

numărul infracțiunilor cu mare violență a scăzut de la 10 la 7, apreciez că județul nostru 

poate fi caracterizat ca fiind un județ liniștit și sigur.” Vă rog, domnul Țundrea. 

Domnul consilier Țundrea Ioan: Domnul președinte, dacă ați amintit de ATOP, 

vreau să vă reamintesc dumneavoastră și colegilor din Consiliul Județean, acum câțiva 

ani, 2-3 ani, nu mai știu, că am pierdut deja evidența, s-a aprobat un buget, în jur de 4 
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miliarde, în bani vechi. Aș dori să luăm act de această hotărâre a Consiliului Județean, să 

o punem în aplicare, pentru că mai avem puțin și se termină mandatul. Mai ales, că am 

putea să ne concentrăm pe situațiile care s-au ivit, cu sondajele antidrog, cu consumul de 

droguri în Caraș-Severin. Lucrurile nu sunt foarte clare aici, dar probabil că fenomenul 

există și cred că în acest buget, pe lângă ce am gândit anterior, am putea să folosim o 

parte din bani, pentru prevenirea acestui flagel. Dacă tot am luat cuvântul, să-mi 

permiteți să mai pun încă o întrebare. Am văzut că am aprobat aici bugetele pentru 

spitalele de bătrâni care sunt în subordinea Consiliului Județean. Mai avem o situație 

dificilă, la Anina, nu este în subordinea Consiliului Județean, dar probabil, dacă o să 

ajungem într-o situație dificilă, trebuie să vedem cu factorii de răspundere, ce se întâmplă 

cu oamenii de acolo, care sunt într-o situație dificilă din punct de vedere financiar. Poate 

găsim o soluție la aprobarea bugetului, legală, să vedem ce se poate face. Mulțumesc. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. O să vă răspund. La prima întrebare, vă pot 

transmite că prima decizie, în urma unei discuții pe care am avut-o cu domnul comandant 

Avram, până la sfârșitul mandatului, ca să nu vă spun, că foarte rapid, ceea ce i-am 

promis, vom și face vizavi de suma…Dânsul rămăsese să ne transmită nouă, exact ceea 

ce își dorește, pentru că noi chiar nu ne pricepem la treaba asta, dar cu sprijinul 

dumneavoastră, prin votul care l-ați dat, banii vor fi alocați la ATOP și vor fi folosiți 

exact cum am stabilit. Acum, vizavi de cealaltă situație, la 10,45, la Prefectură, era o 

ședință exact pe tema celor două cămine. A fost întreruptă. Eu pot să vă spun un singur 

lucru. Am discutat cu doamna Solomonesc. Știți foarte bine că la repartizarea sumelor, 

pe care le-am făcut împreună cu dumneavoastră, pentru Anina și pentru Bocșa, am alocat 

în plus față de ce trebuia, încă 1 miliarde de lei, atât la Bocșa, cât și la Anina, ca să-i 

folosească cum cred dânșii. Că la urma urmei, noi nu putem să transmitem banii, cu o 

anumită destinație. UAT-ul, primarul, decide cum îi folosește. Deci noi așa am gândit-o 

în momentul în care am repartizat cu 1 miliard în plus, decât ne propusesem inițial și am 

spus: ”Da. Uite, încă 1 miliard, pentru că e situația cu căminele!” Din punct de vedere al 

Consiliului Județean, vă spun cu certitudine, că bugetul pe 2016 va fi foarte greu să 

suporte. Acum, tot pentru că suntem împreună, vreau să vă spun cum am gândit eu, 

strategia acestei jumătăți de mandat. Ceea ce doresc eu, e ca să nu angajăm nici un fel de 

cheltuieli nejustificate, în așa fel încât colegii noștri care vor forma viitorul Consiliu 

Județean, cei care vor conduce acest Consiliu Județean, să nu aibă nici un reproș vizavi 

de modul în care am gestionat noi, aceste sume, pe aceste 6 luni. Dorim să facem exact 

ceea ce trebuie, cât trebuie și să nu angajăm nici un fel de lucrări care să îi pună pe cei 

care vor urma, într-o situație delicată. Nu vă ascund faptul că, așa cum spuneam și la 

celelalte ședințe, suntem, eu știu, dacă e ghinion sau noroc, toate proiectele pe care noi le 

avem în derulare, pe acest număr de 4 ani, se finalizează până în iunie 2016. Dacă erau 

până în iulie, poate mai aveam o justificare. Deci sunt încă probleme, sunt încă lucrări, 

care ne-am angajat că, dacă nu sunt eligibile, să le suportăm. Încercăm să reușim, să 

lăsăm lucrurile foarte clare ca, cei care vor fi în următorul consiliu, să poată să lucreze și 

să-și desfășoare activitatea din prima zi în care sunt instalați. Vă rog, domnul Minea. 
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Domnul consilier Minea Mihai: Aș avea două probleme. Una este o întrebare, 

răspunsul îl intuiesc, dar vreau să fiu sigur și să tragem concluzia de aici. La hotărârea 

12, nu influențează votul nostru, veniturile, bugetul propriu al județului era de 191 mii 

ș.a.m.d. mii lei. Am văzut din ce este compus. Acum întrebarea mea este, estimarea din 

2017, 2018 și încolo, este 104 mii, presupun că această diferență mare se referă la aceste 

fonduri sau dacă acesta este răspunsul concret?  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: La aceasta, eu vă pot răspunde. Acum când 

estimăm pentru următorii ani, nu vedeți că la noi, lucrurile se schimbă de la o lună la 

alta, de la o zi la alta. Ar fi ideal să ne propunem și noi, bugete pe următorii 10 ani, să 

știm exact pe ce contăm, să știm ce lucrări angajăm. Dar o să o rog pe doamna director să 

vă răspundă mai exact la treaba asta, chiar … 

Doamna invitat Pavel Gina: Da. În primul rând, nu sunt prevăzute sume pentru 

protecția persoanelor cu handicap, deci bani de la ANPH, nu ne-au trimis foaie de buget. 

În anul 2016, sunt prevăzute 30 de milioane, bani veniți de la Uniunea Europeană. În 

anul 2017, nu putem decide. 

Domnul consilier Minea Mihai: Asta era concluzia, că e nevoie și în 2017, '18, 

'19, să accesăm astfel de fonduri, ca să îmbunătățim bugetul județului nostru, destul de 

sărac. Și a doua întrebare e legată tot de situația noastră județeană, asta este, așa a fost să 

fie, nu suntem un județ foarte bogat, dar chiar dacă nu suntem, se mai întâmplă minuni, 

mai mici, dar ele, eu zic că sunt minuni și una dintre ele se cheamă Academia de 

Handbal ”Adrian Petrea”. Aici sunt implicați foarte mulți tineri, foarte mulți oameni, 

devine un brand, pentru că este unul dintre puținele lucruri care se află pe primele locuri 

din țară și n-ar trebui sub nici o formă să-i neglijăm pe acești tineri, în definitiv, care 

între noi fie vorba, sportivi fiind, ne aduc mândrie. Problema lor cea mai gravă, acum 

știm care este. Este imposibilitatea disputării meciurilor în Sala Polivalentă, o sală care 

este într-adevăr necesară pentru mileniul 3 și pentru liga în care se desfășoară. Acum 

știm cu toții care sunt problemele. E o rugăminte, nimic mai mult decât atât. Haideți să 

vedem la toate forurile, conform legii, deci nu vorbesc nimic în afara legii, că am auzit că 

în alte părți se pot obține anumite derogări de la ISU, în sensul că se dă un termen până 

se rezolvă, dar aceste acțiuni se pot desfășura. Am auzit. A fost o rugăminte, nu este 

nimic altceva. Să vedem dacă acest mic brand și această mică minune a județului Caraș-

Severin poate fi ajutată. În 4 februarie începe prima etapă, sunt cu contracandidate pentru 

primele 3 locuri și poate, cine știe, ne ajută Dumnezeu, dacă ne muncim un pic să-i 

ajutăm pe acești oameni! Atâta voiam. Mulțumesc. 

Domnul consilier Spânu Ion: Domnul președinte… 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. Vă rog.  

Domnul consilier Spânu Ion: În legătură cu aceeași problemă, chiar voiam să 

intervin și eu. Nu-i vorba numai de handbalul masculin. E vorba și de echipa de fete, de 

echipele de foosball și alte activități. Eu m-am informat și dacă  informațiile sunt corecte, 

această sală n-a avut avizul ISU, niciodată. Ce se întâmplă acum? Activitatea a fost 

oprită, nu știu, cred că de conducerea de la Direcția de Patrimoniu. Nu a oprit-o ISU, a 

oprit-o Direcția de Patrimoniu. Până la ora actuală, la ISU nu a fost depusă nici un fel de 
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documentație, pentru a intra, să fie conform cu normele lor. Ceea ce știu, că s-au adus 

cele două sisteme care erau necesare, eu sper că aceste sisteme de scoaterea fumului, am  

înțeles, sunt aduse la recomandarea unei firme autorizate să facă asemenea lucruri. 

Pentru că dacă nu este așa, atunci când va veni ISU, va constata că nu sunt conforme cu 

cerințele lor și mai stăm încă jumătate de an până când ne conformăm acestor lucruri. 

Sunt de acord cu ce a spus colegul și chiar și eu susțin această treabă, să putem găsi o 

soluție. Din ce m-am informat eu, nu se poate! S-a cerut un punct de vedere la ISU. Cei 

de acolo au spus, e vorba, prin asumarea răspunderii fiecăruia, pe semnătură se duce și 

intră în sală. Cei de la ISU au spus că e suficient să moară un om și este o întreagă 

istorie. Asta este în legătură cu sala. Dacă îmi permiteți, domnul președinte, dacă tot am 

luat cuvântul, să continui. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog. 

Domnul consilier Spânu Ion: Tot în legătură cu sala, eu v-aș face o propunere. 

Dacă eu îmi aduc bine aminte, există o hotărâre de guvern sau o ordonanță de urgență, 

prin care toată sălile de sport au fost trecute în administrarea municipalității. Trebuie 

Direcția Juridică și cei de la Patrimoniu să studieze această problemă și să vedem 

posibilitatea, să contactați conducerea municipală, dacă sunt de acord să preia această 

sală. În aceste condiții, scăpăm, ne degrevăm de o serie de cheltuieli care grevează 

asupra activității de aici și când stă acum consumă bani, pentru că trebuie încălzită, e 

personalul care lucrează, primește salarii, acolo. Ar fi bine, dacă găsim o soluție, să 

transferăm administrarea la municipiu, cum o face foarte bine și la stadion și ei se vor 

descurca, bănuiesc, cu bugetul. Și banii pe care îi avem noi, să-i folosim în altă parte. 

Pentru că experiența anilor trecuți ne arată, că noi am vrut aici, la Consiliul Județean, să 

fim ”buricul pământului”. Adică să susținem și echipe de handbal care au falimentat. 

Dacă vă aduceți bine aminte, eu personal am fost încriminat că sunt împotriva sportului 

cărășan, că ”pun tălpi” și nu sunt de acord. Ați ajuns la vorba mea, pentru că echipa de 

handbal s-a desființat, a falimentat. Acum nu știu dacă s-au terminat procesele cu foștii 

angajați, care își cer banii. Mie îmi place sportul și să știți că îl și practic. Am fost 

deranjat când președintele de atunci care s-a vrut și ”tătucul sportului românesc”, m-a  

învinuit că sunt împotriva acestui fenomen. Nu sunt și nu este adevărat! Dânsul făcând 

un singur sport, probabil că restul nu-l interesau. În a doua ordine de idei, eu am mai pus 

această problemă de-a lungul timpului și acum, că suntem spre sfârșitul mandatului și la 

începutul anului, stimați colegi, eu aș vrea, Consiliul Județean să-și creeze niște 

priorități. Adică, un pachet, să spunem: ”Domnule, anul acesta și anii viitori ne ocupăm 

de infrastructura județului.” Numărul doi, vrem să avem servicii de calitate, investim în 

Spitalul Județean. Vrem să avem copiii aceștia nevoiași care sunt în diverse centre, 

investim în două-trei centre. Vrem să dezvoltăm turismul, haideți să vedem ce putem 

face în legătură cu acest turism. Revenim la punctul unu, cu dezvoltarea infrastructurii. 

V-aș propune așa: stabilim 3 drumuri județene prioritare. Domnule, luăm de la Reșița la 

Grădinari și îl facem, că se poate face! Dacă cineva are curiozitatea să ia și să adune 

banii care s-au cheltuit din anii '90 până acum, pe acest sector de drum, am face o 

autostradă cu 7 benzi dus, 7 benzi înapoi. De exemplu, Berzovia – limita de județ cu 
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Timiș, le stabilim în anul 2016. Le facem, dar să le facem cum trebuie, domnul 

vicepreședinte, stimați colegi. Nu le facem și când se termină lucrarea, ne apucăm să le 

plombăm! Asta în legătură cu infrastructura. Cu spitalul, domnule, nu ne disipăm forțele 

financiare, hai să hotărâm! Vrem să facem o secție la Spitalul Județean, conform 

normelor occidentale? Da, domnule, luăm secția de cardiologie și o facem pe aceea 

”Neckermann”! Dacă ne rămân bani, intrăm la Staționarul III și facem și acolo ceva. Dar 

facem niște lucruri punctuale, pe care știm că le-am stabilit din capul locului, le facem 

cum trebuie. În legătură cu ceea ce vă spuneam, cu turismul. Aici am văzut că ați prins 

drumul de la telescaun, până la Muntele Mic. Stimați colegi, eu cred că sunt importante 

și drumurile. Ați uitat să treceți aici și porțiunea de 9 km de la Semenic, după munte, 

până la Prislop. A fost discuție foarte mare, nu știu dacă este drum județean, dar eu cred 

că găseam niște soluții să asfaltăm și acea porțiune de drum. Tot așa putem, ca prioritar, 

domnule, facem drumurile pentru vara, dar iarna ce facem? Nu suntem în stare să facem 

o gondolă, telescaunul de la Văliug, până pe Muntele Mic. Nu proiecte faraonice, ”Reșița 

Aplină”, cu telegondolă de la Reșița, până pe Muntele Semenic, ce visa ”tătucul 

turismului românesc”! Asta nu se poate. Chestiile acestea le face unul care știe ce e o 

telegondolă, care n-a făcut terenuri de fotbal în pantă, parcuri în păduri sau locuri de 

joacă în sate fără copii. Deci putem să stabilim niște priorități, cum v-am spus și cred că 

sunt foarte importante. Două telescaune, la Semenic și la Muntele Mic, niște parcări, să 

creăm niște facilități și la amărâții aceia de agenți economici, câți au mai rămas acolo, 

care mor de frig și n-au nici un fel de facilitate. Eu vă spun din experiență. Dacă mergeți 

în partea cealaltă, unde au aceste sporturi și turismul foarte dezvoltat, mergeți în Elveția, 

în Austria și o să constatați, toți cei care își desfășoară activități economice în vârful 

muntelui, în viscol, sunt scutiți total de impozite. Au acces la tot ce este facilitate, gratis. 

Păi acela stă acolo, în condițiile acelea vitrege! De ce să nu facem puținul care ne stă la 

îndemână? Putem ca vara și vara putem folosi aceste telegondole. Să le construim la cei 

care fac enduro, care sunt cu bicicletele! 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Domnul consilier, nu-mi stă în caracter, adică să 

vă întrerup, dar eu am înțeles întrebările dvs. și dacă îmi permiteți să dau răspunsuri, atât 

domnului Minea, cât și dumneavoastră. În primul rând, aș începe cu sala de sport. Una 

peste alta, indiferent ce am spune, onor Consiliului Județean dinainte, că eu, în vremea 

respectivă, nu eram consilier județean, a format o echipă de handbal. Eu, cel puțin, 

nefiind consilier județean, stăteam cu sufletul la gură în fața televizorului, să văd cum 

câștigă o echipă din Reșița, o cupă. Deci trecând peste celelalte lucruri, nu trebuie să 

aruncăm în derizoriu, chiar hotărârea consiliului, de a desfășura aceste activități. Vizavi 

de celelalte informații pe care le aveți dumneavoastră și eu primesc tot felul de 

informații. În urma acestor informații, eu nu pot să iau o decizie, în sensul că cineva este 

sau nu vinovat. Eu verific niște documente, verific niște situații și mă întâlnesc cu cei 

care decid. Pe cale de consecință, vreau să vă spun că m-am întâlnit cu domnul Bușe, 

împreună cu doamna director de la Patrimoniu, ca să stabilim exact ceea ce este de făcut. 

Pentru că și eu am primit informații, că verbal cei de la ISU au spus: ”Da, domnule, mai 

desfășurați una sau alta activități.”Eu nu știu de acest ”verbal”, dânșii nici măcar atât și 
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au spus că ei niciodată nu vor da un aviz verbal. Pe de altă parte, suntem așa, într-un cerc 

vicios, vizavi de modul cum a ajuns să se închidă sala. Din ceea ce am la dispoziție, am 

observat că acolo a fost un control anterior fenomenului ”Colectiv”, s-au luat niște 

măsuri, s-au dat niște amenzi, da? Și trebuiau să se îndeplinească niște condiții. Să știți, 

toți cei care mă cunosc și eu iubesc sportul foarte mult! Însă cred și eu, că am trecut în 

cealaltă extremă. Ați văzut și situația stadionului național care acum intră în altă etapă. 

Dacă până acum n-a fost ignifugat acoperișul, acum sunt acte adiționale la contracte, 

majorări de prețuri. Asta nu mai ține de…Eu ce pot să vă spun, prioritar pentru doamna 

director și în prima întâlnire pe care am avut-o împreună cu colegii, în cadrul Consiliului, 

a fost sala de sport. Adică să facem toate demersurile, ca să aibă absolut toate 

documentele legale pentru a funcționa. Sunt de acord cu dumneavoastră că înainte de '90, 

nu cred că putea să construiască cineva o sală la care să nu se modifice nimic și să nu 

corespundă normelor de securitate la incendiu. Că legislația s-a schimbat, credeți-mă, nu 

sunt un priceput! Mai mult decât atât, vă spun, ne întâlnim cu o altă situație. Dacă a fost 

întocmit un contract de prestări servicii pentru întocmirea documentației în vederea 

obținerii autorizării, înainte de eveniment, da? După eveniment, prețurile au sărit de 10 

ori! Pentru că din ce am înțeles eu, calculul se face la metru pătrat. Dacă a fost 1 leu, 

astăzi, seara s-a întâmplat evenimentul ”Colectiv”, cei care fac documentația au spus: 

”Avem clienți de nu putem duce, în toată țara, restaurante, hoteluri, tot felul de spații, 

deci mărim prețul de 10 ori, pentru că noi suntem la nivel de țară, 3-4.” Vedeți? De asta 

vă spun, sunt o grămadă de lucruri de care noi ținem toți cont. Nu s-a pus nici o secundă, 

problema finanțării acestei lucrări pentru obținerea avizării. Știți foarte bine! Nu vreau să 

vă spun, că la sfârșitul anului ne-am trezit și chiar doamna director era surprinsă, că în 

bugetul de la Patrimoniu, au rămas bani. Dacă dumneavoastră credeți că este normal, 

într-un buget în care tu ai lucrări pe care să le faci, îți rămân bani în buget, ceva nu este 

în regulă. Pe cealaltă parte, este perfect adevărat tot ce spuneți dumneavoastră. Repet, 

mai avem 6 luni. Dacă viitorul Consiliu o să ia procesul-verbal de astăzi, poate să preia 

absolut toate temele pe care dumneavoastră le-ați ridicat, pentru următorii 4 ani. Eu nu 

sunt adeptul transferurilor sau deciziilor în ultima jumătate de mandat. Adică, dau un 

exemplu, sala de sport! Ne trezim noi acum, când mai avem 90 de zile sau 120 de zile, pe 

regim de urgență, pe repede înainte, transferăm sau începem să negociem cu primăria. 

Nu. Haideți să lăsăm viitorul Consiliu, să vină, sunt de acord cu descentralizarea…Să vă 

spun ceva. Eu am purtat discuții cu câteva UAT-uri, vizavi de predarea căminelor de 

bătrâni, către UAT-uri. În țară, nu știu dacă mai există un consiliu județean care are în 

administrare aceste cămine, care implică niște costuri. În loc să fac lucrări de reparații, ar 

trebui să suporte Guvernul sau UAT-urile, fiecare, pentru că cei care beneficiază sunt în 

general, o parte din ei, din zona respectivă de administrare a UAT-urilor. De asta vă 

spun, nici un primar nu și-a exprimat dorința de a prelua așa ceva. Acum mai mult decât 

atât, cu cele două cămine, să-i răspund și domnului Țundrea. Am văzut că și dânsul a luat 

poziție vizavi de acest lucru. Vreau să vă readuc aminte, că UAT-urile au avut o 

înțelegere, nu cu Consiliul Județean, au avut o înțelegere de finanțare cu Ministerul 

Muncii. Dacă Ministerul Muncii a spus că  ”de la data de…noi nu mai finanțăm”, atunci 
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spunem noi, Consiliul Județean. Discutăm un buget care și așa, este așa cum este, mai 

preluăm și cheltuielile la două cămine. Cu mare plăcere! Cei care sunt acolo sunt într-o 

situație dificilă și nu le aparține vina, dar nici dumneavoastră, mie și Consiliului 

Județean. Putem găsi soluții, am stabilit în măsura locurilor de cazare, să-i preluăm în 

condițiile în care activăm noi, dar nu mai mult. Vă rog. 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Domnule președinte de ședință, stimați 

colegi, ceea ce au spus până acum antevorbitorii, sunt lucruri reale, de care s-a ținut și se 

va ține cont, cu siguranță. Există un program de dezvoltare economico-socială a județului 

Caraș-Severin, unde sunt cuprinse multe din cele spuse de colegul consilier Spânu. Dar 

eu aș vrea să ridic o problemă puțin mai delicată, dar foarte rezolvabilă. Este vorba de 

înaintașii noștri care au construit Reșița, pe care noi, în 25 de ani, la noi, zic și eu, am 

reușit să facem din ea, ceea ce se vede acum. De aceea, domnule președinte, vin cu 

următoarea propunere. Dacă cineva de aici știe, că un om deosebit pe nume Rosloveanu 

Valentin a fost cel care a adus pentru prima oară energia electrică pe Muntele Semenic și 

acum este la vârsta de 82 de ani, este în cărucior, mă gândesc că ar trebui, măcar din 

aducere aminte sau dacă nu din datorie, sau dacă nu din recunoștină, să-l declarăm 

”Cetățean de onoare” al județului Caraș-Severin. Eu mă angajez să vă prezint tot CV-ul 

acestui om deosebit, absolut deosebit. Mă gândesc la titanii construcțiilor de mașini și 

siderurgie, bineînțeles. Poate că și bătrânul Auschnitt care acum nu mai e printre noi, dar 

Auschnitt mai este printre noi, Malaxa, post mortem, mă gândesc că dânșii, 200 și ceva 

de ani, au construit și mă întreb, ce am făcut noi? Mă gândesc la cei care au construit 

acest oraș, fizic, în care mulți dintre noi locuim. Constructorii de blocuri, în care noi 

locuim, mai trăiesc unii dintre ei, mulți au murit, v-aș putea da exemplu, să-i omagiem 

într-un fel! Vă vorbesc foarte puțin, pentru că sunt cu gândul astăzi, mai pleacă un om 

deosebit dintre noi, astăzi la ora 1, începe înmormântarea lui Marius Moraru, un om 

deosebit, la care eu mă gândesc cu pioșenie. În legătură cu pensiile, acelea, nu știu cum 

să le denumesc, pentru parlamentari, eu vă rog, domnule președinte, să avem o poziție 

oficială, printr-un comunicat, cu care dacă dumneavoastră veți fi de acord, bine, dar 

totuși să gândim, ca toți parlamentarii să meargă în fața colegiului unde au fost aleși și să 

facă un referendum. După care să spună oamenii, modul cum i-au slujit, dacă sunt de 

acord sau nu, cu această pensie suplimentară. În legătură cu pensiile primarilor, 

viceprimarilor, președinții de consilii sau vicepreședinți, nu pot să mă pronunț, pentru că 

este în curs de soluționare la Curtea Constituțională. În același timp, vreau să vă anunț că  

”mă dau mărțișor”, celor care au dorit și începând cu data 1 martie, îmi dau demisia 

oficial din Consiliul Județean. Vă mulțumesc frumos.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Și eu vă mulțumesc! Vizavi de primul punct pe 

care l-ați expus, de acord cu dumneavoastră. Veniți cu un proiect, aveți dreptul să faceți 

această propunere, colegii consilieri o să decidă modul în care vom face acest lucru. Sunt 

de acord, sunt foarte multe personalități care ar merita acest titlu, însă nu vreau nici să 

trecem într-o extremă în care exact ce vă spuneam eu… Știți, mie mi-ar fi plăcut acum 4 

ani, să începem, cum am început astăzi. Aveam tot timpul necesar să rezolvăm aceste 

probleme. Pe de altă parte, nu putem decât să luăm act de decizia dumneavoastră, de a 
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demisiona din Consiliu, de a vă ura succes în continuare în ceea ce vă propuneți și că 

vom rămâne la fel de prieteni ca și până acum, indiferent de decizia pe care o luați sau 

unde doriți să mergeți. Vă rog, domnul Novăcescu.   

Domnul consilier Novăcescu Toni: Domnule vicepreședinte, domnule secretar, 

stimați colegi și invitați, vreau să vă aduc la cunoștință, că eu, nu ca domnul Ștefănescu, 

eu am luat această decizie începând de astăzi, voi demisiona din funcția de consilier 

județean, mandat pe care l-am dobândit în 2012, pe listele USL, din partea Partidului 

Național Liberal. Motivul îl constituie candidatura mea, în calitate de independent, la 

primăria orașului Moldova Nouă, oraș care se degradează pe zi ce trece. Inițiativa a 

pornit din partea unor oameni cu experiență, profesioniști, care au creat un colectiv al 

societății civile și s-au rugat de mine, să candidez, considerând că la experiența mea în 

administrație, în management și tot ceea ce am lăsat în urmă, în clisură și în zonă, ar 

merita să mă implic și să dobândim această primărie, o locație deosebită. Vreau să 

mulțumesc, că în cele două mandate în care am făcut parte și am fost onorat să fac parte 

din Consiliul Județean Caraș-Severin, Consiliului Județean, în speță, prin domnul 

președinte Frunzăverde, a acordat un sprijin deosebit Clisurii Dunării, investind sume 

mari, undeva, am făcut un calcul, peste 30 de milioane de euro. Dar indiferent de 

investițiile care s-au făcut acolo, cel mai mare merit și țin să vă mulțumesc, cetățenilor 

din Clisura Dunării, pentru faptul că ne-ați ajutat să construim din temelii, acea fabrică 

de cabluri, Delphi Packard România, care la ora actuală caută 800 de angajați, cu 

posibilități de extindere a suprafeței de producție. Vreau să mulțumesc colectivului din 

care am făcut parte, cadrelor și aparatului de specialitate, cu care am colaborat într-un 

mod deosebit, iar dacă cumva am greșit față de cineva, îmi cer scuzele de rigoare. Rămân 

în continuare un apropiat al dumneavoastră. Se poate apela oricând la experiența, pe care 

chiar vă mulțumesc că am câștigat-o în sânul și în rândul dumneavoastră, al Consiliului 

Județean, din punct de vedere al administrației publice locale. Vă mulțumesc. A, era să 

omit! Îmi dau demisia, consider că este demn să demisionez și să las loc liber altui coleg 

din Partidul Național Liberal, care urmează pe liste, în ultima perioadă de mandat a 

acestui colectiv deosebit, din care mă mândresc că am făcut parte. Vă doresc sănătate, tot 

ce vă doriți, numai gânduri pentru dumneavoastră, pentru întreaga familie și pentru 

concetățenii mei. Consider că am obligație morală față de cetățenii mei din orașul 

Moldova Nouă, să pun umărul și să revenim acolo unde ne este locul, acolo unde acum 

câțiva ani, ne mândream cu o zonă ordonată și curată! Vă mulțumesc încă odată, că ați 

avut răbdare să mă ascultați.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. Nu-mi place să-i dau dreptate deseori 

domnului Cojocariu, dar de data asta îi dau. Haideți să fim de acord, să votăm, să 

limităm astăzi, numărul demisiilor, la două. Deja este prea mult. Ce pot să vă spun și 

cred că știți și dumneavoastră, aceste lucruri, în această perioadă, nu sunt atât de 

surprinzătoare, pentru că fiecare încearcă să găsească soluții, să ia decizii în ceea ce 

privește binele comunității și binele personal al celui care decide. Eu nu vreau decât să 

vă mulțumesc, atât dumneavoastră, domnul Novăcescu, cât și dumneavoastră, domnul 

Ștefănescu… 
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Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Eu nu am plecat încă. Am zis că ”mă ofer 

la Mărțișor”. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Dar vă pot mulțumi anticipat, pentru modul în 

care ați înțeles să vă desfășurați activitatea, ca aleși ai zonei pe care o reprezentați în 

acest Consiliu. Mă gândesc că până în iunie, probabil o să mai avem surprize, suntem 

pregătiți pentru ele. Ceea ce vă rog eu, este că aceste mape care arată continuitatea 

activității județului, să nu depindă de aceste decizii pe care noi le luăm din anumite 

motive, pe care numai fiecare le știe. Vă rog, altcineva? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte, eu aș vrea. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog, domnul Cojocariu. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Față de luările de cuvânt care s-au produs… 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog, sper că nu am o surpriză! 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Nu. Nu mă lasă doamna Iustina! Vreau să-i 

spun domnului Spânu, care s-a întrebat și a zis că sala de sport nu are aviz nici până 

astăzi sau n-a avut niciodată, consider că trebuie spus, că există o diferență între aviz și 

autorizație. El a avut și când s-a construit și când s-a făcut reparația capitală, a avut aviz. 

Dacă, eu știu, nepăsarea a făcut ca să nu se ceară autorizația, ceea ce ar fi fost valabil pe 

toată durata vieții clădirii, este o altă problemă. De aceea se cere expertizarea sălii pe m2, 

pentru că n-a avut autorizație, iar cerințele care se cer acum, e adevărat, sunt mai greu de 

obținut, este pentru autorizarea sălii! E diferență și de aceea, domnul Spânu îmi face 

semn că înțelege. De altfel, ca să mă clarific eu, față de întrebările și toate propunerile 

care le-a făcut, aș vrea să-l întreb dacă vrea să candideze la Primăria Reșița, pentru că 

vreau să-l sprijin.  

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Poate vrea la Caransebeș. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Nu contează! Am posibilități multiple. Salut de 

altfel demisia domnului Ștefănescu, pentru că, conform algoritmului USL, va veni un 

liberal pe care vrem să-l așezăm ”în coasta PSD-ului”, pe locul lui. Îmi pare rău de Toni 

Novăcescu, este un bun coleg, putea să mai stea încă și nu-l împiedica nimeni să 

candideze ca independent, apoi. Îmi pare rău pentru el, e un bun coleg! Vă iubesc pe toți! 

Domnul consilier Spânu Ion: Domnul președinte, trebuie să dau un răspuns 

omului, că m-a întrebat! 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da, doar un drept la replică. Domnul Cojocariu, 

dumneavoastră nu mai aveți drept la replică, conform înțelegerii de la început.   

Domnul consilier Spânu Ion: Am înțeles, de aceea mă rectific. Deci autorizație 

este una la mână și doi la mână, mă gândesc cu mare atenție, să candidez la Caransebeș! 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Haideți să vă dau încă o veste bună. Dorim să 

continuăm proiectul pentru situații de urgență, având în vedere că l-am finalizat. E un 

proiect reușit, spun eu. Am discutat cu domnul Susan și dânsul a solicitat încă o serie de 

dotări, printre care o autospecială de lucru, cu apă și spumă, de mare capacitate, un 

camion off road, tip Eurocargo, o camionetă, camere de termoviziune. Cum să vă spun, 

ISU Caraș-Severin, la ora actuală, este dotat cu utilaje, autospeciale și tot ce ține pentru a 

rezolva orice problemă în acest domeniu. Pe de altă parte, important este ca până în iunie 
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să rămânem într-o formulă cât mai compactă, în așa fel încât cetățenii județului să nu 

aibă nici un fel de probleme în derularea actului administrativ. Vă rog, domnul Amariei. 

Domnul consilier Amariei Ion: Domnule președinte, domnule secretar, colegi 

consilieri județeni și dragi invitați, din ziua de astăzi cred că este un început pentru toate 

lucrurile, în Caraș. Este un nou început sau așa cum s-a anunțat, mulți își fac campanie. 

Ne putem face și campanie, dar mă gândesc că echipa noastră, care a avut de întâmpinat 

un mandat de 4 ani, după cum am observat am fost și la bine și la rău, am vrea ca anul 

acesta, 2016, să fie un an marcat și să se țină cont de priorități. Eu mă gândesc că nu am 

putut să atingem anumite priorități în județ și am vrea să atingem până la sfârșitul 

mandatului, cel puțin o parte din priorități. Vorbim de dezvoltare în județul nostru, dar nu  

putem să avem o dezvoltare în județul nostru, atâta timp cât să ajungem dintr-o localitate, 

pe calea cea mai scurtă, într-o localitate dorită, trebuie să dublăm drumul ca să ajungem, 

să ocolim alte zone. Avem drumuri județene, pentru care am făcut ceva, dar am vrea să 

facem mai mult sau să fie cuprinși și să avem în vedere, pentru anul 2016, să fie mai 

multe fonduri cuprinse pentru rezolvarea drumurilor comunale și județene. Din pricina 

aceasta, nu avem de multe ori priorități la dezvoltare cu privire la unele firme care ar 

vrea să investească. Am avut situații nenumărate care au pus pe fugă mulți investitori. Aș 

vrea să vă spun, chiar în comună la noi, avem dezvoltată o afacere cu Germania și merge 

foarte bine. Ei, într-adevăr, se deplasează pe mașini mici. Dacă ar fi vorba să meargă pe 

mașini mari, pe TIR-uri, am avea primul obstacol, drumul nostru național care ne oprește 

podul de la Soceni. M-am gândit la o variantă ca, cel puțin, să deschidem pe Bocșa. Dar 

drumul de la Bocșa este un drum județean și pentru mine ar fi fost o prioritate dacă s-ar fi 

putut rezolva, cel puțin pietruit, ca să facem o legătură mai scurtă chiar cu Reșița și chiar 

cu Bocșa. Deci toți cei ce vin din zona Lugoj, ar putea intra pe Bocșa, ca să aibă acces la 

Bocșa sau la Reșița. N-aș vrea să încarc cu multe discuții, dar eu mulțumesc colectivului 

care m-a acceptat, cu care am colaborat… 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Stați! Vă rog, să nu-mi dați și dumneavoastră o 

știre. Lăsați, că mai aveți încă 5 luni! Sau aveți vreun gând? 

Domnul consilier Amariei Ion: Domnule președinte, dacă îmi permiteți, aș putea 

să aduc o știre, că mi-ați adus aminte. Am constituit la nivelul județului Caraș-Severin, o 

nouă formațiune politică, PND și sunt reprezentantul PND-ului. Vă mulțumesc, domnule 

președinte.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Reprezentant, înțelegând președinte! Nu fiți 

modest.  

Domnul consilier Amariei Ion: Da, președinte. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Adică, spuneți”sunt președinte”! 

Domnul consilier Amariei Ion: Vă mulțumesc, pentru că mi-ați adus aminte. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Și eu vă mulțumesc. Vă rog. Alte luări de 

poziție? Ați văzut, la început v-am propus să stabilim un termen, un timp. Stabilim până 

la urmă la final, pentru următoarele ședințe sau… 

Domnul consilier Bona Mihai: Lăsați-o așa. 
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Domnul vicepreședinte Iova Ilie: O las așa. Bine, domnul Bona. Sunt de acord cu 

dumneavoastră.  

Domnul consilier Smultea Traian: Lăsați, că a început campania electorală.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Tocmai, mi se pare absolut firesc. Să știți, orice 

declarație mi se pare firească. Toți suntem aleși politic aici.   

Domnul consilier Surdu Daniel George: Nu vreau să dau o declarație politică, dar 

aș vrea să găsim o soluție pentru cele 3 ADI-uri constituite pentru turism. Sunt 3 ADI-

uri, Țarcu, Semenic și Muntele Mic, care nu știu dacă au fost constituite la Registrul 

asociațiilor și fundațiilor, dar nu cred că e așa de relevant, ar trebui, după părerea mea, 

constituit un singur ADI regional, cu un singur operator regional care să se ocupe de 

turism. Aș vrea, dacă se poate, împreună cu aparatul Consiliului Județean să vedem dacă 

putem face aceste demersuri. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. Haideți să vă răspund. Știți foarte bine că la 

nivel de județ, în ceea ce privește zona montană, există 2 oameni de afaceri care cred că 

au trecut de faza ”cu pasiune” vizavi de a dezvolta proiecte în acești munți. În sensul că 

au investit deja foarte mulți bani, pe care i-au obținut din alte afaceri. Vă aduceți aminte, 

că împreună am votat un parteneriat între o societate și Consiliul Județean, prin care noi, 

Consiliul Județean, aveam obligația să alocăm o sumă de bani pentru a aduce energia 

electrică, lucru care mi se pare absolut firesc. Noi, ca instituție, să oferim utilitățile, 

pentru că orice UAT dacă vrea să scoată la vânzare, concesionare sau închiriere, trebuie 

să asigure mai întâi utilitățile, că altfel nu vine nimeni. Încă una dintre prioritățile 

doamnei director este onorarea acelei înțelegeri contractuale, pe care o avem cu această 

firmă. Acum, este adevărat, iarna asta deja a trecut, însă vă spun, există interes major 

pentru a investi firme private, în aceste proiecte care, aici îl contrazic pe domnul Spânu, 

s-ar putea să ne surprindă, vizavi de ce se dorește să se facă. Altfel, doar cu lucruri 

mărunte nu vom aduce niciodată turiști, cu adevărat. Vă rog, domnul consilier. 

Domnul consilier Armaș Matei: În legătură cu ADI-ul de la Muntele Mic, pot să 

vă spun că s-a întârziat depunerea actelor pentru înregistrare, din cauza unor probleme pe 

care le-am avut cu unele administrații locale, care pot să spun că ne-au boicotat în ultimii 

2 ani și nu au dorit să mai facă parte din ADI. În legătură cu ADI-ul de la Țarcu, abia în 

decembrie am fost mandatat să mă ocup și am discutat deja cu colegii din executiv, să 

demarăm actele. Și încă o problemă, dacă tot au demisionat 2 colegi, țin să vă aduc la 

cunoștință că suntem 3 comisii cu număr par de membri, în acest moment.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: În situația asta, doar un coleg a demisionat, 

domnul Ștefănescu doar ne-a anunțat. 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Eu v-am anunțat. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie. Da. De Mărțișor! 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Că ”mă ofer mărțișor”, celor care doresc… 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da, dar de Mărțișor!  

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: De Mărțișor! 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă spun, referitor la aceste proiecte, am purtat 

câteva discuții, știți care e problema? Totdeauna, cei care au dorit să investească s-au 
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împotmolit la autorități, ceea ce nu este normal. Spunea unul dintre ei: ”Domnule, eu nu 

vreau din afacerea asta să câștig nici un leu, nici unul. Și așa până acum, tot ce câștig în 

altă parte, vin aici! Eu dacă vin 3 zile, aici, pentru mine este o descărcare, uit absolut 

toate problemele și e singurul loc unde mă regăsesc.” Deci trebuie și ”nebuni din aceștia 

frumoși” care să-și dorească. Eu vă spun, nu fac parte dintre ei. Vă spun cu cea mai mare 

sinceritate, chiar e nevoie de așa ceva. E pe calea cea bună! Însă v-am spus, suntem și 

noi la final de mandat, facem ce mai reușim. 

 Dacă nu mai sunt intervenții, declar ședința închisă și vă mulțumesc. 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

 

 

 

 

          p.PREȘEDINTE,                                    SECRETARUL JUDEŢULUI, 

        Ilie Iova 
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